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Protokół
z obrad

XIII Sesji Rady Gminy Chełmno

W dniu 29 marca 2012 roku w godz. od 1000 do 1200 w Urzędzie Miasta Chełmno, sala 
nr 102, odbyły się obrady XIII Sesji Rady Gminy Chełmno.

W obradach udział wzięli:

Radni Rady Gminy w liczbie 15 na 15 ogółem. Obrady prawomocne; 
1. Elżbieta Zawal;
2. Lech Orzech;
3. Marek Kraśkiewicz;
4. Krystyna Janowska;
5. Jan Kaczmarczyk;
6. Krzysztof Madej;
7. Grzegorz Sobieralski
8. Zygmunt Urtnowski;
9. Kazimierz Pasiński;
10. Mieczysław Urbański;
11. Bogusław Kiełbasiewicz;
12. Zbigniew Kłos;
13. Ilona Sądel – Gredecka
14. Piotr Mikrut;
15. Henryk Krzywdziński;

Oraz zaproszeni goście:
1. Krzysztof Wypij – Wójt Gminy Chełmno;
2. Janusz Wojtaszewski – Sekretarz Gminy;
3. Krystyna Sawicka – Skarbnik Gminy;
4. Anna Woelke – protokolant
5. Edward Rączka – Radca Prawny
6. Krzysztof Zawadziński – kier. Ref. RBG

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Pan Henryk Krzywdziński przywitał obecnych
radnych i pracowników UG.
Na podstawie listy obecności (Zał. Nr 1) stwierdził quorum.

Ad. 3.
P. Przewodniczący przedstawił porządek obrad (Zał. Nr 2).
Do porządku nie zgłoszono uwag.

Ad. 4 
Przedstawienie  uchwał  Rady  Gminy  Chełmno  podjętych  na  poprzedniej  Sesji  oraz 
sprawozdania z ich realizacji. (Zał. Nr 3)
Sprawozdanie przedstawiła P. Woelke. Do sprawozdania nie zgłoszono uwag.

Ad. 5.
Interpelacje i zapytania.
P. Wójt przedstawił odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. (Zał. Nr 4)



1. P.  Kłos  spytał,  czy  będzie  sypana szlaka  koło  P.  Krakusa?
P. Wójt powiedział, że ok. 2 zestawów.

2. P. Kłos pyta,  czy GOPS ma obowiązek informowania zainteresowanych o tym,  ze 
mogą się ubiegać o dodatek pielęgnacyjny?
P. Skarbnik wyjaśniła, że dodatek ten jest przyznawany na wniosek.
P. Kłos poprosił, żeby informować mieszkańców o takich możliwościach, ponieważ 
ludzie rzadko sami się dowiadują.

3. P. Kaczmarczyk spytał,  dlaczego jeszcze nie są zrobione przepusty na cykopie? Te 
które zostały podpalone.
P. Wójt powiedział, że wyjaśni sprawę, ale na pewno będą naprawiane.

4. P. Kaczmarczyk zgłosił, że od przyszłego tygodnia SHARP nie będzie jeździł drugim 
autobusem.  Będzie  problem,  ponieważ  autobus  będzie  przeładowany  i  nie  będzie 
wszystkich zabierał.
P. Wójt odpowiedział, że niestety ale to jest problem pracodawcy a nie Gminy i nie 
jest w stanie pomóc.

5. P. Zawal spytała czy można ujednolicić wykazy działek do dopłat, ponieważ ostatnio 
dostała nowy wykaz i działki są pomieszane. 
P.  Wójt  powiedział,  że  to  jest  w  gestii  podatnika,  gmina  bierze  dane  z  rejestru 
gruntów.
P. Orzech powiedział, że należy to zmienić w agencji.
P.  Urbański  powiedział,  że  ma  wszystko  w  porządku,  ale  sam  wszystkie  działki 
wymierzył. Miał kontrole i okazało się, że działka jest większa niż agencja ma dane.

Ad. 6.
Przedstawienie  sprawozdania  Wójta  Gminy  Chełmno  i  Komisji  Rady  Gminy  Chełmno  z 
działalności w okresie międzysesyjnym.
P. Przewodniczący poprosił P. Wójta o przedstawienie Sprawozdania z jego działalności w 
okresie międzysesyjnym.
P Wójt przedstawił swoje sprawozdanie. (Zał. Nr 5)
Do sprawozdania nie zgłoszono uwag.
P.  Przewodniczący  poprosił  przewodniczących  komisji  o  przedstawienie  sprawozdań  z 
posiedzeń.
P.  Kłos  –  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Finansów  przedstawił 
sprawozdanie z działalności komisji w okresie międzysesyjnym.

Ad. 7.
Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Chełmno na 2012 rok. (Zał. Nr 6)
 P. Przewodniczący poprosił P. Skarbnik o przedstawienie zmian do budżetu na 2011 rok.
P. Skarbnik przedstawiła poszczególne zmiany. 
P.  Skarbnik  poprosiła  o  chwile  przerwy,  ponieważ  musi  zadzwonić  do  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej.
P. Przewodniczący ogłosił 15 min przerwy (10.45-11.00)
Po przerwie.
P. Skarbnik poinformowała, ze RIO wniosło poprawki do samej uchwały. §1 pkt. 6 ppkt 2) 
zamiast 942630 zł będzie 1916030 zł, ppkt 3) zamiast 1522064 zł będzie 548664 zł. Dojdzie 
również  pkt  9  dot.  nienaliczanych  przez  gminę  dotacji,  w  pkt  8  ppkt  1)  tiret  3  zamiast  
1522064 zł będzie 548664 zł.
Do zmian nie wniesiono uwag.
P. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. Wynik głosowania: 
15 „za”.

Ad. 8.
Uchwała w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Chełmno. (Zał. Nr 7)

2



P.  Przewodniczący  poprosił  P.  Skarbnik  o przedstawienie  zmian  w  wieloletniej 
prognozie finansowej.
P. Skarbnik przedstawiła poszczególne zmiany. Do zmian nie wniesiono uwag.
P. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. Wynik głosowania: 
15 „za”

Ad. 9.
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasto Chełmno. (Zał. Nr 8)
P.  Skarbnik  wyjaśniła,  że  pomoc  finansowa  w  kwocie  50  tys.  Zł,  przeznaczona  jest  na 
przebudowę drogi  miejskiej  Osnowo – Dworzyska  położonej  na terenie  Miasta  Chełmna. 
Inwestycja  wykonana  będzie  przez  Gminę  Miasto Chełmno.  W związku z  tym,  że  droga 
przebiega w bezpośrednim sąsiedztwie nieruchomości mieszkańców wsi Osnowo celowe jest 
dofinansowanie inwestycji z budżetu Gminy by poprawić bezpieczeństwo ruchu drogowego 
na tym terenie.
P. Przewodniczący poprosił o pytania do uchwały. 
Nie zgłoszono uwag.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. Wynik głosowania: 15 
„za”.

Ad. 10.
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 roku. 
(Zał. Nr 9)
P.  Skarbnik  wyjaśniła,  że  Rada  Gminy  musi  zdecydować,  czy  wyraża  zgodę  na 
wyodrębnienie w przyszłorocznym budżecie  funduszu sołeckiego.  Należy to zrobić do 30 
marca 2012 roku na rok 2013.
P. Przewodniczący poprosił o pytania do projektu. 
Uwag nie zgłoszono.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ja pod głosowanie. Wynik głosowania: 15 „za”.

 Ad. 11.
Uchwała  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  uzupełniających  Sołtysa  w  Sołectwie  Dolne 
Wymiary Gmina Chełmno. (Zał. Nr 10)
P. Przewodniczący wyjaśnił, że w dniu 21 marca 2012 roku Sołtys Sołectwa Dolne Wymiary 
pan  Leszek  Iwanowski  złożył  rezygnację  z  pełnionej  funkcji.  Na  podstawie  §24  statutu 
Sołectwa  Dolne  Wymiary  Rada  Gminy  w  terminie  do  1  miesiąca  zarządza  wybory 
uzupełniające.
Do uchwały nie zgłoszono uwag.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 15 „za”.

Ad. 12.
Uchwała  w sprawie  wystąpienia  Gminy Chełmno ze Związku Gmin  Ziemi  Chełmińskiej. 
(Zał. Nr 11)
P. Przewodniczący poprosił P. Wójta o uzasadnienie uchwały.
P.  Wójt  wyjaśnił,  że  W związku  z  rozpoczętą  procedurą  wyrejestrowania  Związku Gmin 
Ziemi Chełmińskiej w  dniu 9 stycznia 2012 roku, Burmistrz Miasta Chełmna zwrócił się z 
prośbą  o  podjęcie  przez  Rady  Gmin  członkowskich  uchwał  w  sprawie  wystąpienia  z 
powyższego  Związku.  Związek  ten  od  lat  nie  funkcjonuje,  co  skłania  jego  władze  do 
zakończenia działalności.
Nie zgłoszono uwag do uchwały.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 15 
„za”.

Ad. 13.
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Uchwała  w  sprawie  wystąpienia  Gminy Chełmno  ze  Stowarzyszenia  na  Rzecz 
Ochrony i Promocji  Dziedzictwa Kulturowego Ziemi Chełmińskiej  „Sclavinia”.  (Zał. 
Nr 12)
P.  Wójt  wyjaśnił,  że  wystąpienie  ze  Stowarzyszenia  podyktowane  jest  brakiem 
perspektywy realizacji założonej inwestycji, a tym samym celu w jakim Stowarzyszenie 
powstało czyli  budowie skansenu w miejscu odkryć archeologicznych na Górze Św. 
Wawrzyńca w Kałdusie.
Do uchwały nie zgłoszono uwag.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 15 
„za”.

Ad. 14.
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Nowejwsi 
Chełmińskiej w drodze bezprzetargowej. (Zał. Nr 13)
P. Wójt wyjaśnił, że nieruchomość oznaczona w ewidencji gruntów jako działka nr 270 
w  Nowejwsi  Chełmińskiej  o  pow.  0.0100  ha,  sklasyfikowana  jest  jako  droga.  Na 
gruncie droga nie istnieje. 4 listopada 2010 roku Rada Gminy Chełmno wyraziła zgodę 
na zbycie w drodze bezprzetargowej części dz. Nr 270 w celu poprawienia warunków 
zagospodarowania przyległych działek 150 i 151. Przedstawiony projekt uchwały na 
zbycie  części  nieruchomości  w  drodze  bezprzetargowej  ma  na  celu  poprawienie 
warunków zagospodarowania działki nr 152 w Nowejwsi Chełmińskiej.
Do uchwały nie zgłoszono uwag.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 15 
„za”.

Ad. 15.
Sprawozdanie  ze  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach 
awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu 
terytorialnego. (Zał. Nr 14)
P. Przewodniczący poprosił o przedstawienie sprawozdania P. Wójta.
P. Wójt odczytał sprawozdanie i poprosił o pytania.
Do sprawozdania nie zgłoszono uwag.

Ad. 16.
Sprawy bieżące.
P. Przewodniczący przypomniał radnym o terminie składania oświadczeń o stanie majątkowym.
P. Przewodniczący przedstawił radnym pismo mieszkańców Nowych Dóbr w sprawie 
utwardzenia drogi. Radni przekazali sprawę na Komisję Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki 
Wodnej i Ochrony Środowiska, równocześnie stwierdzając, że droga zostanie ujęta w kolejnym 
planie dróg do modernizacji.

Nie zgłoszono więcej spraw.
Na tym obrady XIII Sesji zakończono.

Protokolant
............................
Chełmno, dnia 3.04.2012 roku.
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